
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 28 april 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Thomas, Vinnie, Michaël, Vincent

De vergadering wordt geopend om 13u30.

Goedkeuring agenda

De puntjes fotoboek, bedrijvendag, drukker en naaktkalender worden toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Op 4 mei is het algemene vergadering van Acco. Vanuit LOKO willen we hiervoor zoveel mogelijk volmachts-
formulieren verzamelen. Mensen met een Acco-aandeel kunnen zo een formulier invullen op de gang. We
zullen nog kijken of we mensen sturen vanuit de individuele kringen of vanuit de Scientica Cudi.

• 10 mei is het verkiezingsAV van Scientica. De Scienticavertegenwoordigers zullen nog samen zitten eens de
kandidaten bekend zijn. Andere mensen mogen uiteraard mee komen overleggen.

• Het is binnenkort verkiezingsvergadering van OOR. De exacte datum ligt nog niet vast.

• En ook nog verkiezingsvergaderingen van LOKO (vrijdag 7 mei en vrijdag 21 mei), Mattia gaat deze zelfs
voorzitten. De LOKO-vertegenwoordigers van volgend jaar zijn natuurlijk ook welkom.

• De koekjesfilmavond van Cultuur wordt afgeschaft.

Voorbije activiteiten

Marginalenbar Financieel gaat de bar wat meer verlies maken dan begroot (begroting -100), maar de balans van
bar kan dat wel aan. We vinden het geen probleem als bar wat verlies maakt op een goede bar. Het was
de meest marginale bar die Michaël ooit heeft meegemaakt (!). Er waren veel mensen verkleed, dat is zeker
goed. Dit was misschien niet wat we verwacht hadden na de travestietenbar, blijkbaar is de marginalenbar
toch een grotere traditie.

Lenteconcert Korte evaluatie (meer op de wiki): Er was veel volk (170 man), een succes. De volgspot is amper
gebruikt, de vraag wordt gesteld of deze wel nodig is. De samenwerking tussen cultuur en OWG is niet echt
vlot verlopen. Er waren glazen te kort, mischien moeten er meer worden gekocht?

We hebben wel wat opmerkingen maar we laten de discussie tot op de PV, omdat cultuur niet aanwezig is
op de kernraad.
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Waanzinnig WinaWeekend Korte evaluatie vanop de wiki: 20 deelnemers die het allemaal erg goed vonden. Er
was op 40 man gerekend maar misschien is 20 man wel beter voor de groepssfeer. De begroting van -200 is
gehaald.

De vraag wordt gesteld of 200 euro uitgeven aan dit weekend de moeite is, dit komt op 10 euro per persoon.
We vragen ons af of er veel mensen door de datum verhinderd zijn, of dat 20 man ongeveer het verwachtte
aantal is van zo’n activiteit. Vorig jaar was er uiteindelijk niet meer volk. Volgend jaar zal de cultuurweek
misschien wat volk afnemen, dus dan moet gekeken worden of het nog opnieuw gedaan wordt. Goed
georganiseerd!

Ereliddiner Uiteindelijk is alles met de werkgroepmensen gedaan, dit is gelukt en meer volk had misschien in de
weg gelopen. De ereleden vonden het tof. De escalope van de Colruyt was groter dan voorzien en er was te
veel. Het is een goed concept, het vraagt niet echt veel werk, kost niet gigantisch veel geld en de ereleden
zijn er blij mee. Het geheel werd op -100 begroot, wat 20 euro per erelid is.

Openingsbar Het was een goeie bar. Er is niet goed opgekuist. Er zijn nieuwe glazen en er waren er meteen al
21 kapot. Er was heel veel volk, misschien zelfs de drukste bar dit jaar. Het optreden werd goed onthaald.
Het is leuk dat het een goede bar was waar veel extern volk is, dat moet aangemoedigd worden, dan blijven
ze komen.

Campagneweek De zon scheen. De beachdag was heel goed, het viel heel hard op en dat zet ook Wina op goede
manier in de schijnwerpers.

Kiesdebat Kiescomité wou het kort en efficiënt houden. Het debat was geschat op 1,5 uur maar liep uiteindelijk
uit tot 2,25 uur. Dit is nog altijd minder lang dan vorig jaar. Op veel van de gestelde vragen kan geen
antwoord gegeven worden, bijvoorbeeld de vraag naar concrete ideeën voor het volgend jaar zal door geen
enkele post al uitgewerkt zijn. Michaël vindt het kiesdebat niet nuttig en pure tijdverspilling. We denken dat
dit vooral aan bepaalde ouwzakken ligt die graag idiote vragen stellen. We vragen ons af hoe we eventueel
meer mensen kunnen bereiken voor het debat. Er wordt opgemerkt dat er al meer volk van buiten de ploeg zit
dan bijvoorbeeld twee jaar geleden doordat er nu lolploegen zijn. Mensen die in het kiesdebat gëınteresseerd
zijn, zitten waarschijnlijk in een lolploeg, dus het is niet zeker dat er nog veel meer volk kan aangetrokken
worden.

Stemming Is nu bezig. Alles is in orde. Er zijn geen kandidaten voor de POC informatica maar er wordt aan een
oplossing gewerkt. De nieuwe ploeg mag niet vergeten kiescomité te ontbinden op zijn eerste PV.

Komende activiteiten

Overwinningsbar Kiescomité geeft een vat aan de winnende lolploeg. Als de verkiesbare ploeg wint geven ze ook
een vat, het kan dus een vrij zatte bar worden. Michaël gaat tot het einde blijven om zeker te zijn dat de
opkuis goed gedaan wordt.

Beachvolley Sander is hier verantwoordelijk voor. Mattia hoort nog eens bij Sander hoe het hiermee zit.

Filmavond cultuur Gaat niet door.

Meirondjes Als sport eetappelsienen koopt in plaats van persappelsienen komt alles in orde.

BarBQ Lies wil een soort aperitief doen voor haar verjaardag. Het is niet helemaal duideljk wat ze nu wil doen
maar dit wordt geregeld met barteam. De BBQ komt in orde. De tekstjes komen ook in orde. Vinnie maakt
een inschrijfapplicatie. De shiften mogen snel online komen. De toelating voor het veldje en het RC zijn
nog niet aangevraagd. Het is ook kiesweek van VTK die week. Woensdag is het lolploegennamiddag en ’s
avonds is het cantus dus we denken dat er niemand in de weg zal staan. We zijn de BBQroosters kwijt,
ze zijn misschien bij Groenveld terecht gekomen maar er moeten er waarschijnlijk nieuwe komen. Michaël
gaat er kopen, maar dit is niet dringend, we kunnen voorlopig ook roosters bij Groenveld lenen. We moeten
misschien ook de BBQs van Groenveld meenemen zodat we snel genoeg kunnen bakken.
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Duvelnight Michaël vraagt aan Alma om genoeg Duvel te voorzien. De tekstjes zijn er op tijd. Er zal waarschijnlijk
veel volk komen. Er wordt gevraagd om affiches of iets dergeljks te maken. Michaël wil liever reclame maken
via Facebook en fora van andere kringen. Hij vraagt aan iemand die wel Facebook heeft om dat voor hem
te doen.

Verdeling geld bedrijvendag

Didier (beheerder van Scientica) heeft gemaild met de vraag hoe het geld van de bedrijvendag moet worden
verdeeld. In de reglementen van Scientica staat dat dit met een specifieke verdeelsleutel werkt, waarbij de verdeling
onder andere volgens bedrijfsinteresse gebeurt. Een bedrijf dat voornamelijk in informatici gëınteresseerd is, brengt
meer op voor Wina. Het probleem zit hem in bedrijven die opgeven dat ze in “iedereen” interesse hebben. Wil dit
zeggen in alle richtingen (waarvan Wina er 3 van de 8 heeft) of in alle kringen (waarvan Wina 1 van de 5 is)? Dit
maakt uiteraard een verschil in verhoudeningen. We zijn eerder geneigd om voor het eerste te kiezen (consequent
en meer geld voor ons), maar we kijken het nog eens na met de scienticavertegenwoordigers.

Drukker

Scientica Cudi heeft ons gevraagd om twee alternatieven voor de drukker van volgend jaar te evalueren: Color
Image of Alpha Copy. We vinden Color Image de betere drukker. Het is dichterbij en goedkoop textiel lijkt
wel nuttig. We moeten natuurlijk wel een duidelijk contract hebben, ook het campagnedrukwerk moet duidelijk
verdeeld worden want dat gaf dit jaar een probleem. We vinden verder ook dat Cudi eigenlijk zelf helemaal geen
recht heeft om over de drukker te beslissen, dit moet aan de kringen liggen.

Naaktkalender

Er is plots veel media-aandacht, er zijn veel kalenders besteld. We hebben foto’s geselecteerd en we gaan zo snel
mogelijk beginnen drukken. Het is nu communieperiode dus we kunnen wel wat vertraging verwachten van de
fotograaf. Uitgeverij Lannoo zou misschien ons drukwerk sponsoren. We moeten nog een systeem uitwerken om
de mensen zo snel mogelijk te laten betalen en ofwel de kalenders te verzenden of te laten ophalen. We zijn goed
bezig volgens Vinnie.

Fotoboek

Toon moet zijn werk afmaken, wat niet veel meer is. Er zijn nog 3 lesweken, als we een week rekenen voor Acco
om het te laten drukken schiet er echt niet veel tijd meer over. Mensen hebben uiteindelijk al voor hun fotoboek
betaald. Kernraad verwacht dat het fotoboek tegen dit weekend af is en naar de drukker kan.

Varia

• Er zijn shiften voor de Scienticup.

• Er zijn jeneverflessen over van de TD met NFK. NFK heeft die momenteel, maar ze kunnen er eigenlijk
weinig mee doen. We gaan die overkopen, we kunnen de jenever wel gebruiken op de bar of zo. Daniel wil
graag zijn zware bieren komen verkopen op de BarBQ.

• Scientica heeft een vat gekregen voor de medewerking op de infodag. Wouter heeft als idee dit vat na de
Scienticup te laten aftappen maar het is niet duidelijk of dit haalbaar is. Het kost immers geld om het af
te tappen, ofwel stopselgeld ofwel moeten we een tap huren. We sturen nog een mail naar Wouter om te
bespreken wat hier juist mee gebeurd.
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Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

– Travestietenbar

– Lenteconcert

– Waanzinnig WinaWeekend

– Ereliddiner

– Openingsbar

– Campagneweek

– Kiesdebat

– Overwinningsbar

• Komende activiteiten - B

– Beachvolley

– Meirondjes

– BarBQ

– Duvelnight

• Naaktkalender - A

• Drukker - C

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 15u00.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 5 mei om 12u30 in de Winagang.
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